
 

  Referat fra Aktivitetsrådsmøde d. 13. okt. 2020. på Sønderbo.  
   

Deltagere: Poul, Uffe, Jette, Else, Gunver 

Meldt afbud: Janike( har ferie), Gulla. 

Referent:  Else. 

Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden: 

 Dagsorden godkendt. 

Punkt. 2: Nyt fra Aktivitetscentret: 

A: Forårsfesten: aflyst pga. corona. 

Måske aktuelt senere, når tingene normalisere sig. 

B: Holdledermøde d. 23 april: aflyst. 

Vi havde et møde d. 7/9 på Sønderbo, hvor alle fremmødte blev orienteret om situationen af Janike. 

Flere holdledere deltog og referat blev udsendt af Janike. 

C, D, E: Hvad vil kommunen med Aktivitetscentret? Fremtiden? Hvor kan vi være? 

Hvor kan aktivitetscentret være – Janike er i fuld sving med at finde egnede lokaler og vi, i rådet, snakkede 
også flere ting i gennem. Bl. a. blev biblioteket omtalt som en mulighed, idet flere har forhørt sig her. Vi vil 
gerne at Aktivitetscentret er åbent for alle brugere, gerne inden for en rimelig fremtid. 

Planen blev så, at Poul ville køre inden om biblioteket og forhøre sig om mulighederne. Og som I nok alle 
har konstateret, var der stor velvillighed for Aktivitetscentrets problem. 

Skulle nogen være i tvivl, så kontakt Aktivitetscentrets bestyrelse. 

F, G: Det planlagte holdledermøde d. 26. november  kl. 15.30. bliver afholdt. Vi afventer svar på mødelokale 
og det kommer senere. 

Tilmelding, af hensyn til kaffe og brød. 

Det samme gælder Årsmødet d. 26 november kl. 16.15. 

Dagsorden tilsender Poul. 

H: annoncering:  Der kommer en annonce i avisen ang afholdelse af Årsmødet (generalforsamling). 

Så hold øje med den. 

Punkt. 3: Nye forslag: 

 Intet nyt. 

 



 

 

Punkt.4: Eventuelt:  ingen tilføjelser. 

 

Næste møde: Bliver efter generalforsamlingen, hvor rådet vil konstituere sig. 

 

Ref: Else. 

 

  

 

       
       
  

 

 

 

  


